

ZG系列振动给料机

ZG series vibrating feeder

ZG系列振动给料机在生产流程中用于把块状、颗粒状及粉状物料从贮料仓或漏斗中均匀连续或定量的输送到受料设备中，生产需要时，可对物料进行预筛分，粉状和小物料自动从篦条间隙排出。

The ZG series vibrating feeder is used in the production process to uniformly, continuously or quantitatively transport bulk, granular and powdery materials from the storage bin or hopper to the receiving equipment. When production needs, the materials can be pre-treated. Screening, powdery and small materials are automatically discharged from the gap.



性能特点

>> Performance Characteristics

1、一机两用

给料+筛分两用，拆卸篦条上面的衬板可实现预筛分。

2、雨天可生产

倾斜式设计，篦条扇状排列，雨天亦可正常生产。

3、激振力可调

激振力大小可调，方便控制给料量，运行平稳可靠。

4、按需定制

有不漏土型，半漏土型，全漏土型，两用型，中转悬挂式，仓下式，仓外式，可以根据需求定制。

1. One machine with two functions

It is dual-purpose for feeding and screening, and pre-screening can be realized by removing the liner on the grating bar.

2. Can be produced in rainy days

Inclined design, fan-shaped arrangement of grating bars, normal production can also be performed in rainy days.

3. The excitation force is adjustable

The size of the exciting force is adjustable, which is convenient to control the feeding amount, and the operation is stable and reliable.

4. Customized on demand

There are non-soil leakage type, semi-soil leakage type, full soil leakage type, dual-purpose type, transit suspension type, use under the warehouse type, and use outside the warehouse type, which can be customized according to needs.

产品参数

>> Product Parameters

型号 Model	料槽尺寸 Tank size (mm)	进料粒度 Feed size (mm)	处理能力 Capacity (t/h)	电机型号 Motor model	功率 Power (kw)
ZGCX1020 (中转仓下 Under transfer bin)	1000*2000	≤200	150-300	YZH-20-6	1.5*2
ZGCX1420 (中转仓下 Under transfer bin)	1400*2000	≤200	300-500	YZU-40-6	3.0*2
ZGCX0828	800*2800	≤300	80-120	YZU-40-6	3.0*2
ZGCX0928	900*2800	≤500	160-200	YZU-40-6	3.0*2
ZGCX1038	1000*3800	≤600	160-210	YZU-50-6	3.7*2
ZGCX1238	1200*3800	≤700	250-380	YZU-65-6	4.2*2
ZGCX1250	1200*5000	≤750	250-380	YZU-100-6	7.5*2
ZGCX1538	1500*3800	≤1000	400-500	YZU-85-6	6.3*2
ZGCX1550 (振动电机 Vibration motor)	1500*5000	≤1000	400-1000	YBH140-6	12*2
ZGCX1550 (立式激振 Vertical exciter)	1500*5000	≤1000	400-1000	Y200L1-6	22*2
ZGCX1560	1500*6000	≤1000	400-1000	Y225M-6	30*2
ZGCX2050	2000*5000	≤1200	800-1500	Y200L2-6	30*2
ZGCX2560	2500*6000	≤1500	2000-3000	Y250M-6	37*2

注：技术数据如有变更，恕不另行通知。 Any change of technical data shall not be advised additionally.